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Afdeling Omgevingszaken
1. We hebben vernomen dat de kermis in Wervershoof dit jaar op de westrand wordt 

georganiseerd. Wat zijn hiervoor de overwegingen geweest?
antwoord Op dit moment is nog steeds de 1,5 meter maatschappij een feit. Onduidelijk is wanneer 

die maatregel wordt opgeheven.
Daarbij is er een lange voorbereidingstijd nodig om een evenement/kermis te organiseren. 
Dit vergt inspanning van diverse partners.
Covid-19 is ondanks de vele inentingen nog steeds onder ons. De combinatie van deze twee 
is een gezondheidsrisico. De keuze voor de Westrand maakt dat we een veilig en 
controleerbare kermis kunnen neerzetten.

2. Is er overwogen om de kermis 'gewoon' in het centrum te houden?

Antwoord Ja, echter met bovenstaande overwegingen is besloten om hier van af te zien.

3. Is de optie om de Dorpsstraat tijdens de kermis af te sluiten overwogen zodat de cafés 
weer zoals vanouds kunnen draaien?
Zo ja, wat maakt dat dit niet als optie is gekozen? Zo nee, zou deze optie bekeken kunnen 
worden?

Antwoord Overleg met de horeca is gestart. Afhankelijk van de horeca activiteiten gaan we bekijken 
of (delen) van de Dorpsstraat in verband met de veiligheid van de bezoekers afgesloten 
moeten gaan worden. 

4. Onze inwoners kijken uit naar een kermis, het liefst in het centrum van het dorp, bent u 
bereid om nogmaals te kijken of de kermis weer zoals vanouds in het centrum kan worden 
gehouden?



Antwoord Gezien de overwegingen zoals eerder genoemd is die optie niet aan de orde. 


